
Gemeentebestuur Hellendoorn - Vragen PvdA, D66, CDA, VVD en CU aan het college inzake 
tarieven Ondersteuning Maatschappelijke Deelname 

Hallo Griffie, 

Zouden jullie de volgende vragen willen verzenden naar college en de rest van de raad?

Met vriendelijke groet,

Mark Paalman

Vragen PvdA, D66, CDA, VVD en CU aan het college inzake tarieven Ondersteuning Maatschappelijke Deelname

We hebben als raad op donderdag 23 juni 2016, kennis genomen van de zorgen van ZorgAccent rondom de verlaging van de tarieven (tot 
meer dan 30%) voor de Ondersteuning Maatschappelijke Deelname (OMD) en daarmee de houdbaarheid van de dagbesteding voor met name 
mensen met dementie.

Graag krijgen we antwoord op de volgende vragen

1. Hoeveel inwoners van de gemeente Hellendoorn maken gebruik van deze voorziening?

2. Klopt het wat in de brief beweerd word door zorgaccent over de tariefsverlaging?

3. Zijn deze tarieven definitief of gaat het om een voorstel?

4. Als deze bewering klopt, wat zijn dan de redenen geweest om de tarieven voor de OMD omlaag te brengen en worden naar 
aanleiding hiervan de kwaliteitseisen ook omlaag bijgesteld?

5. Zou door een dergelijke tariefsverlaging het risico kunnen ontstaan dat aanbieders te laag inschrijven en uiteindelijk het hoofd 
niet boven water kunnen houden?

Graag zouden wij zo spoedig mogelijk, het liefst in de commissie samenlevingszaken van 28 juni, antwoord krijgen op deze vragen.

Jos van den Born (PvdA)

Mark Paalman (PvdA)

Bert Mostert (D66)

Jan Scholten (CDA)

Bert Jansen (VVD)

Ruben Minkjan (CU)

Van: Mark Paalman <paalman.mark@gmail.com>
Aan: Karin Zomer <K.Zomer@hellendoorn.nl>, <griffie@hellendoorn.nl>
Datum: 24-6-2016 12:58
Onderwerp: Vragen PvdA, D66, CDA, VVD en CU aan het college inzake tarieven Ondersteuning 

Maatschappelijke Deelname
CC: Bert Mostert <a.mostert@wxs.nl>, Jan Scholten <janscholten@introweb.nl>,...
Bijlagen: Vragen college tarieven Ondersteuning Maatschappelijke Deelname.docx
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Vragen PvdA, D66, CDA, VVD en CU aan het college inzake tarieven Ondersteuning 
Maatschappelijke Deelname 
 
We hebben als raad op donderdag 23 juni 2016, kennis genomen van de zorgen van ZorgAccent 
rondom de verlaging van de tarieven (tot meer dan 30%) voor de Ondersteuning Maatschappelijke 
Deelname (OMD) en daarmee de houdbaarheid van de dagbesteding voor met name mensen met 
dementie. 
 
Graag krijgen we antwoord op de volgende vragen 

1. Hoeveel inwoners van de gemeente Hellendoorn maken gebruik van deze voorziening? 
2. Klopt het wat in de brief beweerd word door zorgaccent over de tariefsverlaging? 
3. Zijn deze tarieven definitief of gaat het om een voorstel? 
4. Als deze bewering klopt, wat zijn dan de redenen geweest om de tarieven voor de OMD 

omlaag te brengen en worden naar aanleiding hiervan de kwaliteitseisen ook omlaag 
bijgesteld? 

5. Zou door een dergelijke tariefsverlaging het risico kunnen ontstaan dat aanbieders te laag 
inschrijven en uiteindelijk het hoofd niet boven water kunnen houden? 

 
Graag zouden wij zo spoedig mogelijk, het liefst in de commissie samenlevingszaken van 28 juni, 
antwoord krijgen op deze vragen. 
 
Jos van den Born (PvdA) 
Mark Paalman (PvdA) 
Bert Mostert (D66) 
Jan Scholten (CDA) 
Bert Jansen (VVD) 
Ruben Minkjan (CU) 
 


